

伯特利中學家長教師會
Bethel High School Parent-teacher Association
家長校董選舉
Election of Parent Manager

選票
Ballot Paper

投票日期：2 / 3 / 2023 – 3 / 3 / 2023

Voting Date: 2 / 3 / 2023 – 3 / 3 / 2023

填寫選票前請細閱背頁的「投票人須知」

Please read carefully the “Directions for Voting” overleaf before casting vote.

請用藍色或黑色原子筆，在選票上候選人編號旁邊的空格內加上「✓」號。你在選票上所填的「✓」號，選出最多一位能代表你意願的候選人，否則，選票便會作廢。

Please use a blue or black ball-point pen to mark a “✓” in the box against the number of the candidates you vote for. The number of “✓” you marked on the ballot paper should **not be more than one** of vacancies. Otherwise, your ballot paper will be considered null and void.

Candidates 候選人

選擇 Choices	號數 No.	候選人姓名 Candidates	在校子女 Child(ren) in this school	就讀年級 Class
<input type="checkbox"/>	①	Thapa Poonam	Ale Magar Krishpal	S.2C
<input type="checkbox"/>	②	Leung Lai On 梁麗安	Krishnan Kutty Adira Rajesh 梁銘恩	S.3C

伯特利中學家長教師會

Bethel High School Parent-teacher Association

投票人須知

1. 除「✓」號外，請勿在選票上劃上其他記號，否則選票便會作廢。
2. 將選票對摺，切勿讓他人看見你的選擇。投票是保密的。
3. 將選票放入附上之信封內並封口
4. 將選票放入投票箱。

Directions for Voting

1. Put no other marks on the ballot paper other than the mark "✓" or it will be considered null and void.
2. Fold the ballot paper into two and do not let anyone see whom you vote for. The ballot is secret.
3. Put the ballot paper into the envelope enclosed and seal it.
4. Put the ballot paper into the ballot box.